

CHARTRE SANITAIRE COVID-19

HEALTH CHARTER COVID-19

1) Respect des gestes de protection (cf affiche « protégeons nous les uns les autres »)

Respect for protective gestures (see poster "let's protect each other")

2) Mise à disposition de gel hydroalcoolique à l'entrée des sanitaires et toilettes, dont l'usage est obligatoire en entrant et sortant

Provision of hydroalcoholic gel at the entrance to the sanitary facilities and toilets, the use of which is compulsory when entering and leaving

3) Mise à disposition pour ceux qui le souhaitent de produits désinfectants, les sanitaires étant en outre régulièrement nettoyés

Provision of disinfectants for those who wish, the sanitary facilities being also regularly cleaned

4) En cas d'affluence, merci d'attendre à l'extérieur, en respectant l'espace de chacun

In case of crowds, please wait outside, respecting everyone's space

5) Port du masque recommandé dans les espaces communs (sanitaires, toilettes, zone réception)

Wearing a mask recommended in common areas (sanitary facilities, toilets, reception area)

L'entrée au camping implique l'acceptation tacite de cette charte, son non respect constitue un motif d'exclusion.

Entrance to the campsite implies tacit acceptance of this charter, failure to comply with it constitutes grounds for exclusion.

Le bien-être de tous passe par le respect de chacun.

The well-being of all requires respect for everyone.